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Írásbeli Kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Mikor lesz a magyar napelem
gyártás megtámogatva?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imr e
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon évek óta folyik napelem gyártás . Több magyar tulajdonú vállalat
versenyképes minőségben és áron állítja el ő a kis és közepes teljesítményű napelemeket .

Kérdésem:

Mikor tervezi a magyar állam német mintára a napelem gyártást, mint termelési folyamatot és
mint a zöld energia egyik úttör őjét érdemben megtámogatni ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Bence
országgyűlési képviselő (KDNP)
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